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Høringssvar ang Nordlyset og børnehaven i Nørager 

 

Så skete det igen. For anden gang i min datters børnehavetid er der en lukning af børnehaven Nordlyset 
på tale. Det kan simpelthen ikke være rigtigt, at vi som forældre skal sidde med ondt i maven hver gang 
der er budgetforhandlinger i kommunen og vente på om der nu er en lukning af en skole eller 
børnehave i overvejelserne. Jeg mener, at det er godt for børn at vokse op i trygge omgivelser i små 
lokalsamfund, hvor børnehave og skole spiller en stor rolle i den forbindelse. Min datters tid i 
Nordlyset har været fantastisk og fået hende til at vokse som person. Desuden mener jeg, at man som 
kommune burde tage kampen op mod det faktum at der bliver færre og færre børn på sigt. Hvis ingen 
børn der er, er der heller ingen forældre til at spytte penge i kommunekassen og dermed kommer 
afviklingen af de små lokalsamfund samfund. Jeg savner visioner og ikke mindst handling i kommunen 
i forhold til at tiltrække borgere til kommunen. Det må simpelthen være første prioritet at få nye 
borgere til kommunen som kan bidrage til samfundet på alle måder.  

Det kan ikke nytte at sidde med hænderne i skødet. Hvis ikke der bliver gjort noget, så er det da helt 
sikkert, at Norddjurs lukker sig selv.  

 

Med venlig hilsen Camilla Carstensen 


